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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedin ţei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 07.09.2011 
 
 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul DR ĂGOESCU MIHAI TODOR care a 
fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
152/2011 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 

 
Dl. Drăgoescu Mihai Tudor: 
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 14 consilieri. Lipsesc domnii consilieri Aldea Ana Maria, Baloşin Nicolae, Cazan Florin, Farcaş 
Ladislau, Hepuţ Teodor, Dan Nicolae Robert şi Chiş Şerban Ana Aurelia. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
dl. secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

 
Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Ordinea de zi este cea prezentată.” 

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu unanimitate de voturi.  
 

Dl. Drăgoescu Mihai Tudor: 
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 



2 
 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

Nu este cazul. 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului Hunedoara cu 
S.C. „CRIDO FAST-FOOD” SRL  în vederea organizării şi desfăşurării „Festivalului Berii” în 
Municipiul Hunedoara, în perioada 16.09.2011 - 18.09.2011. 

                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Nu am nimic de adăugat la nota de fundamentare. Vreau să fac menţiunea că 

asocierea cu această firmă din municipiul Hunedoara se încearcă să se facă deoarece vroiam să 
reducem costurile de participare a municipiului. Vă mulţumesc.” 
 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Bobouţanu Dan care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
Au sosit în sal ă dl. consilieri Farca ş Ladislau şi Hepu ţ Teodor, num ărul 

consilierilor prezen ţi la şedin ţă este de 16. 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri.   
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
„Am înţeles că pentru realizarea acestui festival, primăria  municipiului Hunedoara 

participă în calitate de asociat cu terenul respectiv. Vreau să întreb care vor fi tarifele de închiriere 
pentru metru pătrat, cine încasează banii? Şi al doilea aspect, programul pe care trebuie să-l 
prezinte societatea comercială, trebuie înaintat primăriei până la data de 14 septembrie. În mod 
normal acest program cultural va trebui supus dezbaterii comisiei de cultură, aşa cum am hotărât 
într-o altă şedinţă, la  astfel de manifestări…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„..în ce hotărâre? Că eu nu îmi aduc aminte…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
„…doar în cadrul comisiei…” 
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Dl. Bobou ţanu Dan: 
„…mi s-ar părea normal ca această comisie să-şi dea acceptul, pentru că este frumos 

să organizezi, să cânte o formaţie care să facă cinste acestui festival, am văzut de exemplu Zilele 
Municipiului Brad, care a avut program etno de 8 ore, foarte interesant, şi alta e să poţi aduce o 
formaţie care reprezintă mai nimic şi până la urmă răspundem noi…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„…şi dvs. credeţi că…” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
„…am întrebat…..vreau să primesc răspuns.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Avem reprezentant al societăţii, aici?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
„Este. Dl. consilier, tarifele care se vor aplica, sunt cele prevăzute în hotărârea de 

consiliu local, pentru parcuri de distracţie, jocuri copii – 0,20 lei, pentru comerţ, expoziţii 3 lei, pentru 
alimentaţie publică 6 lei” 

 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
„Şi cine primeşte, cine încasează banii? Organizatorul probabil, nu?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
„Organizatorul. Este şi logic şi clar. Totul este în responsabilitatea organizatorului. El 

face şi plăţile. Şi acum nu ca să găsim scuze, dar organizatorul nu a putut să demareze nici un 
contract, până ce nu are hotărârea de consiliu aprobată. De aceasta şi în contract…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„În principiu ar trebui să,…dacă avem reprezentant al societăţii să-i daţi voie să ne 

spună. Eu sunt de acord că trebuie să vină un spectacol care să corespundă cel puţin la valoarea 
celor pe care le-am avut în municipiu. Mă îndoiesc că nu o să fie la fel, dar…” 

 
Reprezentant SC FAST-FOOD SRL: 
„Eu am încercat pe cât a fost posibil să iau contacte. Mi s-au cerut în primul rând 

contractul, am spus că încă nu îl am, după şedinţă am spus că o să-l pot arăta. Ar fi posibil să vină 
Anna Lesco, Animal X, de la noi de la Hunedoara, Haţegana, mai sunt câteva persoane contactate, 
dar am spus că nu pot până ce nu am acest contract. Cât am avut posibilitatea, am reuşit să-i 
contactez.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Ar fi, să ne prezinte în cel mai scurt timp…” 
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
„…comisiei de cultură…nu mie special.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
„În data de 14 septembrie comisia va fi convocată şi i se va prezenta programul. De 

aceasta este şi termenul….” 



4 
 

Dl. Bobou ţanu Dan: 
„…am înţeles.” 
 
Reprezentant SC FAST-FOOD SRL: 
„…poate într-un timp mai scurt ca să fac afişe, anunţuri pe cablu, radio.” 
 
Dl. Culcea Tudorel: 
„Vreau şi eu să spun ceva. Nu m-am înscris la cuvânt, îmi cer scuze. Vreau să fac un 

amendament, aş vrea să propun schimbarea locaţiei, dacă se poate în centrul vechi, cum s-a făcut 
şi în alte dăţi. Vă spun şi de ce. Nu pentru că stau eu în zonă, ci pentru că am văzut ce rămâne 
după o astfel de,….pe lângă faptul că se deranjează foarte mult locatarii, zona verde rămâne 
„varză”, maşinile se parchează pe zona verde, nu vă spun ce rămâne după blocuri, ce mizerie, 
arbuştii şi tot ce e plantat pe acolo…” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Dl. consilier, s-a demonstrat că locaţia din centru e afectată la fel, de asemenea avem 

trafic greu care este afectat, am avut probleme cu persoanele care au venit şi au ales să nu 
folosească toaletele ecologice care erau puse acolo şi s-au dus în jurul catedralei…” 

 
Dl. Culcea Tudorel: 
„…eu ştiu că asta se poate întâmpla…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„.. nu se poate, s-a întâmplat.” 
 
Dl. Culcea Tudorel: 
„…aşa e peste tot, dar totuşi…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Avem două posibilităţi, să mutăm de fiecare dată pe altă stradă, pentru că un 

cetăţean ca şi dumneata cu reprezentanţă în consiliu local, sau reprezentant al unui partid, 
locuieşte în zona aceia. Când s-a făcut la teatru, cetăţenii din cele două blocuri laterale au făcut 
cereri să-l mutăm de acolo, când am făcut la Castel, s-a distrus zona verde de acolo, deci 
întotdeauna o să fie cetăţeni care optează să calce pe zona verde şi aşa şi aşa…”  

 
Dl. Culcea Tudorel: 
„…zona verde se distruge peste tot…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„…nu cred că s-a distrus, hai să mergem în inspecţie astăzi să vedem dacă s-a distrus 

în zona aceea, căci în luna iulie am avut…” 
 
Dl. Culcea Tudorel: 
„ ..cum a fost după ce…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„.. a două zi, clar, a doua zi, aveţi dreptate, dar a două zi se face curăţenie…” 
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Dl. Culcea Tudorel: 
„..maşini de marfă, dubiţe parcate pe zona verde, nu cred că primăria permite aşa 

ceva…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„…în opinia dvs. dacă se mută în centru…” 
 
Dl. Culcea Tudorel: 
„…măcar evităm deranjul fonic, măcar atât, restul cu necesităţile, cu zona verde e la 

fel.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Doar pentru că dvs. se întâmplă să locuiţi pe acea stradă, este drept să vă avantajăm 

pe dvs. ca cetăţean al municipiului Hunedoara în defavoarea celorlalţi cetăţeni de pe celelalte 
străzi?” 

 
Dl. Culcea Tudorel: 
„Eu sunt de acord că locaţia de acolo este mai bună ca şi locaţia de pe bd. Corvin…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„..vă mulţumesc….” 
 
Dl. Culcea Tudorel: 
„…dar, e mai largă e mai….dar, dvs. aţi fost anul acesta la Szombothely până la 

urmă…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Corect, am fost.” 
 
Dl. Culcea Tudorel: 
„… acolo, la fiecare tarabă cântă o altă muzică? Nu. Nici măcar pe alee nu cânta 

muzică. La noi cântă…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„..dl. consilier, asta e o problemă de organizare, dar dvs. aţi trecut de la schimbarea 

locaţiei la metodologia de organizare a evenimentului în sine…amendamentul pe care dvs. vreţi să 
îl faceţi eu îl votez, dar mi se pare că dvs. vreţi să vă avantajaţi pe dvs., pentru că locuiţi pe acea 
stradă…” 

 
Dl. Culcea Tudorel: 
„…în defavoarea altora?…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„…în defavoarea altora, da” 
 
Dl. Culcea Tudorel: 
„… am propus locaţia din centrul vechi, unde populaţia este mai puţin afectată decât în 

alte zone…” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Dl. consilier…” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
„În zona centrului vechi încă se lucrează la acel decantor care este în partea dinspre 

spălătoria auto…automat se restrânge suprafaţa, este traficul greu, nu numai dinspre satele 
aparţinătoare nouă …” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Bobou ţanu Dan: 
„…locul este mic în centrul vechi, gândiţi-vă că firma respectivă vrea să îşi asume 

organizarea…..dacă îi îngrădim…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„…noi am respins cerinţe de la societăţi comerciale din apropiere de la Deva de la 

Simeria, din cauza limitei de spaţiu. Mă bucur că aţi recunoscut că acel tronson este cel mai 
mare…” 

 
Dl. Culcea Tudorel: 
„…până la urmă e ok, aici în centru că este acel decantor, că e spaţiul mai mic, …se 

acceptă..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„.. să înţeleg că…” 
 
Dl. Culcea Tudorel: 
„…îmi retrag amendamentul.” 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Vă mulţumesc.” 
 
Dna Fărcaş Bianca: 
„Acum ştiţi cum este. Oriunde s-ar ţine ar fi aceleaşi probleme legate de vegetaţie. 

Acolo, mie mi se pare locaţia cea mai bună până la momentul actual, …..este şi o zonă aerisită. 
Apropo de Sombathely, care am fost…să ştiţi că şi acolo sunt dubiţe parcate pe centrul oraşului, 
acolo totul ţine de civilizaţie.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Avantajul celor de la Sombathely, şi trebuie să recunoaştem aici, acea zonă în centru 

este pietonală, făcută special pentru aşa ceva, au stâlpi cu prize unde se pot conecta. Deci, a fost 
concepută pentru crearea de evenimente, şi trebuie să recunoaştem că evenimentul lor din august 
este de o amploare de trei-patru ori mai mare ca al nostru.” 
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Dl. Culcea Tudorel: 
„Muzica ambientală să fie aceiaşi pe toată zona.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Putem să vorbim cu organizatorul, care este şi aici în sală, ca muzica de la fiecare 

tonetă să nu se audă până la următoarea, deci asta se poate face, putem vorbi şi cu colegii noştri 
de la poliţia locală care vor face patrulare…” 

 
Dl. Culcea Tudorel: 
„….de multe ori cântă muzică diferită în cinci locuri, plus că este spectacolul pe 

scenă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Am înţeles.” 
 
Dna Fărcaş Bianca: 
„…dvs. aveţi acolo o grămadă de terase, la terasele respective nu cântă muzică 

diferită?” 
Dl. Culcea Tudorel: 
„Dl primar, îmi menţin amendamentul.” 
 
Dna Fărcaş Bianca: 
„ Vreau să mai fac specificaţia, ultima dată la Deva, Zilele Devei, s-a ţinut pe centru.” 
 
Dl. Culcea Tudorel: 
„Atunci am altă propunere, haideţi să construim şi noi un Real în Hunedoara şi facem 

în parcarea magazinului Real.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Dl. consilier, colegul dvs. de partid Nicolae Schiau, când a făcut contractul, când a 

semnat contractul cu Kaufland, l-a semnat în defavoarea municipiului Hunedoara, care nu permite 
nici măcar parcarea…vreau să vă informez că Kaufland România a făcut cerere să pună barieră să 
nu lase populaţia municipiului Hunedoara să parcheze maşina acolo pentru că ei sunt proprietari. 
Acel contract a fost făcut unidirecţional în favoarea acelei firme, semnat de colegul dvs.. Vă 
mulţumesc.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu: 
„Dl consilier, vă mai menţineţi amendamentul?” 

Dl. Culcea Tudorel: 
„Nu.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.168/2011 se aprob ă în unanimitatea  
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice-organigrama 
şi a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului municipiului Hunedoara şi pentru 
Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Bobouţanu Dan care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisiei de urbanism- aviz favorabil. 
- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ- aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.169/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  alocarea sumei de până la 60.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara,  pentru acoperirea unor cheltuieli ce urmează a fi efectuate cu 
prilejul organizării şi desfăşurării festivalului de muzică clasică „MuziCastel”, în perioada 13-15 
octombrie 2011. 

 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada: 
„Aş vrea să fac doar un comentariu la nota de fundamentare, şi reiese e acolo. Banii 

care nu au fost cheltuiţi la Opera Nights, m-am consultat şi cu dl. director economic, nu am alocat o 
sumă mai mare, este suma care a fost aprobată şi necheltuită din celălalt festival, şi transferată în 
această hotărâre. E suma care nu a fost cheltuită de celălalt festival, Opera Nights.” 
 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget- aviz favorabil. 
- d-lui Bobouţanu Dan care prezintă raportul comisiei juridice- aviz favorabil. 
- d-lui Neamţiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
-  

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.170/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
Dl. Drăgoescu Mihai Tudor: 
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

consiliului local." 
 

 
          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
şedin ţei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  data de 07.09.2011 

 
 
 
 

 
 

Punctul 1 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii Municipiului 
Hunedoara cu S.C. „CRIDO FAST-FOOD” SRL  în vederea organizării şi desfăşurării „Festivalului 
Berii” în Municipiul Hunedoara, în perioada 16.09.2011 - 18.09.2011. 

Hotărârea nr.168/2011 se aprob ă în unanimitate.  
 
 

Punctul 2 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii 
organizatorice-organigrama şi a statului de funcţii pentru aparatul de specialitate al Primarului 
municipiului Hunedoara şi pentru Serviciile Publice subordonate Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.169/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
 
Punctul 3 al ordinii de zi  - Proiect de hotărâre privind  alocarea sumei de până la 

60.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara,  pentru acoperirea unor cheltuieli ce urmează a fi 
efectuate cu prilejul organizării şi desfăşurării festivalului de muzică clasică „ MuziCastel”, în perioada 
13-15 octombrie 2011. 

Hotărârea nr.170/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

 
 
 
 

 
SECRETAR, 

Aurel Raţă-Bugnariu 

 


